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ایران - ونزوئلا؛ رقابت  با تیمی که حسرت جام جهانی دارد
تیــم ملی فوتبال ایران در چهارمین دیدار دوســتانه خود قبل از حضور در 
جام جهانی 2018 امروز در دیداری دوســتانه از ســاعت 17:30 در ورزشــگاه 
گلــردوم هلند به مصاف تیم ملی ونزوئــلا می رود.ونزوئلا هرگز مجوز حضور در 
جام جهانی را به دســت نیاورده اســت. آنها جزو کشــورهای آمریکای جنوبی 
هستند و با غول های فوتبال دنیا مثل برزیل و آرژانتین و.... باید رقابت کنند که 
این مســئله کار آنها را بسیار سخت کرده است. در کشور ونزوئلا فوتبال ورزش 
اول نیســت و مردم بیشتر به ورزش بیســبال علاقه دارند.مسابقه ایران مقابل 
ونزوئلا که امروز در ســاعت 17:30 در نایمخن هلند برگزار می شود، چهارمین 
دیدار تدارکاتی شــاگردان کی روش در روزهای فیفا اســت که بعد از توافق با 
برگزار کننده این مسابقه، دنبال کنندگان مسابقات فوتبال می توانند این دیدار را 
از طریق اپلیکیشن آنتن تماشا کنند.تیم ملی ایران بعد از دیدار تدارکاتی با پاناما 
که با برتری دو بر یک ملی پوشان همراه بود، حالا در چهارمین فیفادی خود بعد 
از صعود به جام جهانی روســیه مقابل ونزوئلا قرار می گیرد.ونزوئلا اگرچه مجوز 
حضور در جام جهانی را به دست نیاورده اما تیم قدرتمندی محسوب می شود و 
این بازی محک خوبی برای شــاگردان کی روش خواهد بود.بازی ایران و ونزوئلا 
فردا از ســاعت 17:30 به وقت تهران در شهر نایمخن هلند پشت درهای بسته 
برگزار خواهد شد که این اتفاق قابل توجه است. بدون تماشاگر بودن دیدار ایران 
و ونزوئلا با نظر مســئولان فدراسیون دو کشــور است و به همین خاطر آنها در 

ورزشگاه خالی به مصاف یکدیگر می روند.
واکنش مهاجم سایپا به شایعه حضورش در تراکتورسازی

مهدی ترابی مهاجم تیم فوتبال سایپا در مورد اینکه چرا همراه با تیم ملی 
به اتریش نرفته اســت، گفت: من مصدومیتی داشــتم که برطرف شده بود و به 
دلیل مشــکل خروج از کشور نتوانســتم همراه تیم ملی باشم. البته این مشکل 
را برطرف کردم و در حال حاضر دیگر مشــکل خروج از کشــور ندارم. ترابی در 
واکنش به شایعات یکی دو روز اخیر مبنی بر جدایی اش از سایپا و پیوستنش به 
تراکتورســازی برای پشت سر گذاشتن خدمت سربازی گفت: واقعیت این است 
که تصمیمی برای ســرباز شدن نگرفته ام. الان هم دیگر مشکل خروج از کشور 
ندارم و می توانم به حضورم در سایپا ادامه دهم. فعلًا که تصمیم دیگری ندارم و 

همچنان بازیکن سایپا هستم.
نفت حذف شد، ذوب آهن به لیگ قهرمانان آسیا رفت

تیم ذوب آهن جایگزین نفت در لیگ قهرمانان آســیا شــد و ســه باشگاه 
پرسپولیس، استقلال و تراکتورسازی مجوز حرفه ای گرفتند. کمیته بدوی صدور 
مجوز حرفه ای دیروز جلسه نهایی خود را برگزار کرد و مشخص شد که در نهایت 
رأی این کمیته صادر شده و تیم های استقلال، پرسپولیس و تراکتورسازی مجوز 
حضور در لیگ قهرمانان آسیا را گرفتند و تیم نفت تهران به دلیل اینکه شرایط 
لازم را برای حضور در آســیا نداشــت از این رقابت ها کنار گذاشته شد.کمیته 
صدور مجوز حرفه ای، تیم ذوب آهن را جانشــین نفت تهران در لیگ قهرمانان 
آسیا کرد و به این ترتیب فصل آینده هر ۴ نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا 

حضور خواهند داشت.
بازگشت طاهری به پرسپولیس و تعامل با دایی 

حمیدرضا گرشاسبی عضو هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس در مورد وضعیت 
نامســاعد باشگاه پرسپولیس و عقب افتادن حق و حقوق بازیکنان و مربیان این 
تیم اظهار داشت: در روز های اخیر جلسات متعددی را برگزار کرده ایم و به دنبال 
این هســتیم که کارها در باشگاه پرسپولیس به ســرعت انجام شود. در روز های 
آینده درصدی از قرارداد اعضای تیم را به آنها پرداخت خواهیم کرد و بخشی از 
بدهی مان را که متعهد به پرداخت آنها هستیم هم پرداخت می کنیم.گرشاسبی 
در واکنش به اظهارات اخیر علی دایی مبنی بر اینکه باشــگاه پرسپولیس هیچ 
تماسی با وی برای تسویه حساب نداشته و چطور مسئولان این باشگاه مدعی اند 
بدهی هــای خود را صــاف کرده اند، تصریح کرد: در این مــورد طاهری بهتر در 
جریان موضوع قرار دارد و تا آنجا که من می دانم پرونده شــکایت دایی در حال 
بررسی است. ما برای علی دایی احترام زیادی قائل هستیم و در مورد طلب او نیز 
حتماً با وی تعامل خواهیم داشت.عضو هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس در مورد 
آخرین وضعیت علی اکبر طاهری برای ادامه کار در باشــگاه پرسپولیس عنوان 
کرد: طاهری روز چهارشــنبه به ایران برمی گردد و شک ندارم که او با حضور در 
باشــگاه کارش را ادامه خواهد داد. تصمیم دیگری هم غیر از این اتخاذ نشده و 

طاهری همچنان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس است.
اضافه شدن یک مهاجم و مربی به استقلال

پندار توفیقی معاون ورزشی باشگاه استقلال درباره لیست ورود و خروجی 
این تیم در نیم فصل دوم گفت: برای نیم فصل طبق درخواست مکتوب سرمربی 
تیم، ورودی و خروجی خواهیم داشــت. محسن کریمی و بهنام برزای قطعاً به 
لیســت ما اضافه می شوند. قرار اســت به دنبال جذب یک مهاجم شش دانگ 
خارجی باشــیم. اینکه از سهمیه بالای 23 ســال می توان استفاده کرد یا نه، 
بحثی اســت که باید آن را پیگیری کنیم.توفیقــی در خصوص حضور مربی 
جدید در کادر فنی اســتقلال گفت: شانیاک از روز گذشته به تیم اضافه شد و 
کمک دیگر شــفر که در تیم ملی جامائیکا همکار او بوده، تا یک ماه دیگر به 
کادر فنی استقلال اضافه خواهد شــد. پس از اردوی کیش نیز، قرارداد مربی 
جدید امضا می شــود. امیدوارم روند تیم بهبود یابد و بتواند نتایج در خور شأن 

استقلال را بگیرد.
جدایی افاضلی از صبای قم

هومن افاضلی که از هفته چهارم لیگ دسته اول هدایت تیم فوتبال صبای 
قم را بــر عهده گرفت، در تمرین دیروز این تیم از بازیکنان خداحافظی کرده و 
رسما از سرمربی گری صبا کناره گیری کرد. گفته می شود مشکلات مالی باشگاه 
دلیل کناره گیری افاضلی از ســمت خود بوده است. افاضلی طی هفت مسابقه با 

صبای قم یک پیروزی، پنج تساوی و سه شکست را تجربه کرد.
ورود کمیته اخلاق به آتش زدن پیراهن نفت 

توسط فریادشیران
عبدالله سمامی، عضو کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال درباره انتشار فیلمی 
از ناصر فریادشیران که پیراهن تیم نفت طلاییه را به آتش می کشد و در پاسخ 
به این سؤال که واکنش کمیته اخلاق به این رفتار چیست، گفت: همان طور 
که در جریان هستید این تصویر در فضای مجازی و رسانه های عمومی منتشر 
شــده است. رفتار انجام شــده نه تنها جزو مصادیق بی حرمتی و بی احترامی 
به اصحاب باشــگاه نفت محســوب می شــود، بلکه از مصادیق بی اخلاقی و 
بی احترامی به علاقه مندان و دل بســتگان به باشــگاه هم به حساب می آید.او 
ادامه داد: علاوه بر این شــما تصــور کنید، اگر هر کس با هر باشــگاهی به 
مشکل خورد بخواهد چنین اقدامی انجام دهد مطمئنا وانفسایی خواهد شد. 
ضمن این که افرادی که به صورت تخصصی در ورزش فعالیت دارند، می دانند 
که چنین اختلافاتی طبیعی اســت و باید برای حل مشکل از راه های قانونی 
اقــدام کرد. نمی توان به افراد اجازه داد با اقداماتی نظیر آتش زدن پیراهن آن 
باشگاه، به حیثیت فوتبال و آن باشگاه لطمه وارد کنند.این عضو کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال ادامه داد: در همین راستا پرونده ای در کمیته اخلاق تشکیل 
شده و با جمع آوری مدارک و مستندات و رسیدگی های تکمیلی، رای مقتضی 

درباره این پرونده صادر خواهد شد.
تغییر زمان دیدار پارس جنوبی و پدیده مشهد

زمان برگزاری دیدار رده بندی جام شــهدا بین تیم های پارس جنوبی جم و 
پدیده مشهد از ســاعت 15 به 16:30 تغییر یافت. این دیدار امروز در ورزشگاه 
شــهدای شهر قدس برگزار می شود.بازی فینال نیز ساعت 15 روز سه شنبه بین 

تیم های تراکتورسازی و سایپا در ورزشگاه تختی برگزار خواهد شد.

زولا به چلسی برمی گردد
جان فرانکو زولا احتمالاً به چلسی باز خواهد گشت تا به عنوان مدیر فنی این 
باشــگاه در کنار هموطنش و سرمربی تیم، آنتونیو کونته کار کند. مدیر فنی سابق 
چلسی، مایکل امنالو، روز دوشنبه در پی بروز تنش هایی میان کونته و مدیر اجرایی 
باشــگاه مارینا گرانوفسکایا، از سمت خود اســتعفا کرد. طبق گزارش نشریه سان 
انگلیس، با خروج امنالو، کونته یکی از مهم ترین حامیانش در باشــگاه را از دســت 
داده است اما مالک باشگاه رومن آبراموویچ برای خنثی سازی تأثیر منفی این اتفاق 
می  خواهد شخصیتی را به باشگاه برگرداند که نزد هواداران محبوب است، شخصی 
که کونته هم با او رابطه خوبی دارد به همین دلیل او جان فرانکو زولای 51 ســاله 
را در نظر دارد کســی که اسطوره باشگاه محســوب می شود و سابقه مربیگری در 

تیم های العربی، کالیاری و بیرمنگام را هم دارد.
توافق منچستریونایتد با بشیکتاش 

برای فروش فلینی
هافبک بلژیکی شیاطین سرخ در آستانه ترک اولدترافورد به مقصد وُدافون آره نا 
قرار دارد.نشریه »میرر« انگلیس مدعی شد مروان فلینی اولین بازیکنی خواهد بود 
که منچســتریونایتد را در فصل نقل وانتقالات زمستانی ترک خواهد کرد. بر اساس 
این گزارش سران دو باشگاه منچستریونایتد و بشیکتاش بر سر انتقال این هافبک 
29 ساله به ورزشگاه وُدافون آره نا در ازای 8 میلیون یورو به توافق رسیده اند. فلینی 
که قراردادش در پایان فصل جاری با منچســتریونایتد به پایان می رسد، در فصل 
جاری یکی از بازیکنان تأثیرگذار تیم تحت  هدایت ژوزه مورینیو بوده اســت. او که 
در سال 2013 از اورتون به جمع شیاطین سرخ پیوست، در فصل جاری در 9 بازی 
از رقابت های مختلف برای این تیم به میدان رفته و 3 گل به ثمر رســانده اســت. 
گفته می شــود مورینیو قصد دارد فرِِد، هافبک 2۴ ساله و برزیلی شاختار دونتسک 

اوکراین را جانشین فلینی کند.
گالیانی در هیئت مدیره رئال مادرید؟!

آدریانــو گالیانی ممکن اســت به دنیای فوتبال برگردد و در ســمتی اجرایی 
در باشــگاه رئال مادرید مشغول به کار شــود. گالیانی که بیش از 30 سال سابقه 
کار به عنوان مدیر اجرایی باشــگاه میلان را داشــت، در مــاه آوریل بعد از انتقال 
مالکیت روسونری از سیلویو برلوسکونی به یونگ هونگ لی به همکاری خود با قرمز 
و سفیدپوشان سن سیرو پایان داد. طبق گزارش نشریات موندو دپورتیووی اسپانیا 
و اســتمپای ایتالیا، فلورنتینو پرس، رئیس باشــگاه رئال مادرید برای گالیانی 73 
ســاله ســمتی در هیئت مدیره باشــگاه در نظر گرفته و به او پیشنهاد کاری داده 
اســت. گالیانی اکنون به عنوان یکی از مدیران شــرکت رسانه ای مدیاست پرمیوم 
ایتالیا با مالکیت برلوســکونی فعالیت دارد و از وی به عنوان گزینه ریاست سازمان 
لیگ فوتبال ایتالیا یا فدراســیون فوتبال این کشور نام برده می شود. با این حال به 
نظر می رســد که دوست اسپانیایی صمیمی او در مادرید، زودتر قصد دارد این مرد 

ایتالیایی را استخدام کند.
تماس رئال مادرید با ۳ باشگاه برای فروش گرث بیل

ســتاره ولزی رئال مادرید در لیست فروش کهکشــانی ها قرار دارد. گرث بیل 
که در آســتانه بازگشــت به میادین با رســیدن به مراحل پایانی ریکاوری بر ساق 
پای مصدومش بود، اخیراً در تمرینات این تیم از ناحیه ران مصدوم شــد تا سریال 
مصدومیت هایــش همچنان ادامه دار باشــد. بیل با ایــن مصدومیت یک ماه دیگر 
خانه نشــین خواهد بود و به این ترتیب بازی حســاس رئال مادرید مقابل اتلتیکو 
مادرید را از دست خواهد داد. بیل 28 ساله که در سال 2013 با قراردادی 6 ساله 
و در ازای 85/3 میلیون پوند از تاتنهام به رئال مادرید پیوســت، در دوره حضورش 
در رئال مادرید کم مصدوم نشــده و پیش از این 11 بار دچار آســیب دیدگی شده 
و در حدود 300 روز به دور از مســتطیل ســبز بوده است. نشریه »میرر« انگلیس 
اکنون خبر می دهد که باشــگاه رئال مادرید از مصدومیت های پیاپی بیل به تنگ 
آمده و قصد دارد ســتاره ولزی خود را در لیســت فروش قرار دهد. بر اساس این 
گزارش، واسطه های باشگاه رئال مادرید حتی با باشگاه های منچستر یونایتد، چلسی 
و تاتنهام تماس گرفته اند و قصد این باشگاه اسپانیایی برای فروش بیل را به اطلاع 
آنها رســانده اند تا در صورت تمایل، پیشــنهاد خود را به رئال مادرید ارائه بدهند. 
منچســتر یونایتد در همین تابســتان اخیر به دنبال جذب گــرث بیل بود و ژوزه 

مورینیو هم نسبت به خدمت گرفتن این بازیکن ابراز علاقه کرده بود.
آگوئرو مارادونا را پشت سر گذاشت

مهاجم گلزن آرژانتین از گلزنی و کسب پیروزی برابر روسیه سخن گفت  و ابراز 
امیدواری کرد که تیمش این روند را حفظ کند.

 تیم   ملی فوتبال آرژانتین موفق شــد در دیداری دوستانه با یک گل، روسیه، 
میزبان جام جهانی را شکســت دهد. تک گل این مسابقه را سرخیو آگوئرو به ثمر 
رســاند. این گل باعث شــد آگوئرو تعداد گل های زده خود را در تیم   ملی فوتبال 
آرژانتین به عدد 35 برســاند تا دیگو مارادونا را پشــت سر بگذارد. در حال  حاضر 
تنها لیونل مســی و گابریل باتیستوتا بیشتر از آگوئرو در تیم   ملی فوتبال آرژانتین 
گلزنی کرده اند. تیم   ملی فوتبال آرژانتین باید در دیدار دوستانه بعدی خود سه شنبه 
در حالی به مصاف نیجریه برود که در این بازی لیونل مســی را در اختیار نخواهد 
داشــت. این بازی قرار است که در دیگر شهر میزبان جام جهانی یعنی کراسنودار 

برگزار شود.
مارتین اونیل: ایرلند مسافر جام جهانی می شود

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایرلند از عملکرد شــاگردانش در دیدار رفت برابر 
دانمارک راضی اســت. او تاکید کرد که تیمش به جام جهانی راه پیدا خواهد کرد. 
جدال دو تیم ایرلند و دانمارک در انتخابی جام جهانی 2018 روسیه برنده نداشت. 
این دیدار که در دانمارک برگزار شــد با تساوی بدون گل به پایان رسید؛ نتیجه ای 
که باعث خوشــحالی و رضایت سرمربی تیم   ملی فوتبال ایرلند شده است. مارتین 
اونیل، ســرمربی ایرلند در نشست خبری بعد از بازی گفت : در دوبلین برای پیروز 
شدن به نوآوری نیاز داریم. اگر می خواهیم به جام جهانی راه پیدا کنیم باید بهترین 
بازی خــود را به نمایش بگذاریم و با نهایت تمرکز به میــدان برویم. او ادامه  داد: 
می توانیم پیروز این بازی شویم و به جام جهانی راه پیدا کنیم. از نتیجه  دیدار رفت 
راضی هســتم. در دیدار برگشت چاره ای جز پیروزی نداریم و باید دروازه  دانمارک 

را باز کنیم.
صعود مراکش و تونس به جام جهانی روسیه

تیم های ملی فوتبال مراکش و تونس توانســتند به عنوان آخرین نماینده های 
قاره آفریقا جواز حضور در جام جهانی روسیه را به دست بیاورند.در ادامه رقابت های 
انتخابی جام جهانی در قاره آفریقا چند دیدار برگزار شد که در یکی از حساس ترین 
بازی ها، دو تیم ساحل عاج و مراکش برابر هم به میدان رفتند. ساحل  عاجی ها که 
میزبان این بازی بودند، برای صعود به جام جهانی یک امتیاز می خواستند ولی با دو 
گل شکست تلخی را برابر مراکش متحمل شدند.نبیل دیرار در دقیقه 25 و مهدی 
بن عطیه در دقیقه 30 گلزنــان این بازی بودند تا مراکش به جام جهانی راه یابد. 
همچنین در دیگر مسابقه تونس برابر لیبی به تساوی بدون گل رضایت داد ولی با 
همین نتیجه هم توانست مسافر جام جهانی شود. در دیگر دیدار این گروه کنگو دو 
بر یک گینه را شکست داد. به این ترتیب پنج تیم نیجریه، مصر، سنگال، مراکش و 

تونس نماینده قاره آفریقا در جام جهانی روسیه خواهند بود.

*مصطفی علیزاده ســرمربی تیم کشتی ایزی پایپ کاشان از احتمال اضافه شدن محسن کاوه به کادرفنی این 
تیم و جذب علیرضا کریمی برای جام باشگاه های جهان خبرداد و گفت: صحبت های اولیه با آقای کاوه شده است و 
منتظر پاسخ قطعی او هستیم. به احتمال زیاد به عنوان مدیر فنی برای تقویت کادرفنی به جمع تیم اضافه می شود تا 
از تجربیاتش برای جام باشگاه های جهان استفاده کنیم.ضمن اینکه ما در حال حاضر با چندکشتی گیر خوب مذاکره 

کرده ایم و فعلا موفق شده ایم رضا اطری در 57 کیلوگرم و علیرضا کریمی در 86 کیلوگرم را جذب کنیم.
* محمدرضا مقصودلو رئیس فدراسیون کبدی در مورد برکناری دبیر فدراسیون کبدی گفت: اورسجی بعد از کاندیدا شدنش 
در مجمع انتخاباتی این فدراسیون، از سمت خود استعفا کرد. او دبیر فدراسیون بود که بعد از ثبت نام از سمت خود استعفا کرد 
و دیگر قراردادی با فدراسیون ندارد.مقصودلو در پاسخ به این سؤال که گفته می شود اعظم و حمید مقصودلو دختر و پسر وی به 
عنوان سرمربی سال هاست که فعالیت می کنند، توضیح داد: این طور نیست. اکنون »جین« هندوستانی سرمربی تیم ملی کبدی 
زنان است و دختر من هم همانند خانم دانش به عنوان مربی تیم ملی فعالیت می کند. پسر من هم حدود 3 سال و نیم است که 

اصلا مربی تیم ملی نیست.

خواندنی از ورزش ایران

حدیث دشت عشق

صفحه ۹
  دوشنبه ۲۲ آبان ۱۳۹۶

۲۴ صفر ۱۴۳۹ - شماره ۲۱۷۶۸

به یاد شهید محمود برزگری فیروزآبادی
رزمندة پرتحرک و هم دانشجويی موفق

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم 
به آقای امیر حیدری خویی فرزند اکبر

خواهــان خانم آذر حیدری سورشــجانی فرزند خدایار دادخواســتی بــه طرفیت آقای 
امیرحیــدری خویی فرزند اکبر به خواســته طلاق مطرح که به این شــعبه ارجاع و به 
شماره پرونده کلاسه 9609986111800882 شعبه 15 دادگاه خانواده شهرستان اهواز 
ثبت و وقت رســیدگی مورخ 1396/10/6 ساعت 9:30 تعیین که حسب دستور دادگاه 
طبق موضوع ماده 73 قانون آئین دادرســی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده 
و درخواســت خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا 
خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشــار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت 

رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.
 منشی دادگاه حقوقی شعبه ۱5 
دادگاه خانواده شهرستان اهواز- مریم ساکی

اهواز- امانیه- دادگستری کل استان خوزستان

شماره ابلاغنامه: 9610106111805434
شماره پرونده: 9609986111800882

شماره بایگانی شعبه: 960901

شناسنامه مالکیت خودرو ســواری استیشن هیوندای 
سانتافه به شماره پلاک 51911 - اروند به رنگ سفید 
  G4KEFDFU565799 مدل 16 20 و شماره موتور
 KMHST81C7GU463534 و شماره شاســی

مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

محمود در ســال 13۴3 در فیروزآباد میبد، 
در یک خانوادۀ کشــاورز و به تمــام معنی مؤمن 
به اســلام و معتقد به مبانی تشیّع علوی دیده به 

جهان گشود.
پس از پیروزی انقلاب اسلامی، به فعالیت های 
خود در جهت پیشبرد اهداف انقلاب ابعاد تازه ای 
بخشــید و حاصل مطالعات، تجربیــات و نیروی 
جسمی و فکری خود را همراه با اخلاص و ایمان و 

باروری خدادادی که داشت، به طور کامل در خدمت انقلاب و نظام ولایت فقیه قرار داد.
او در ســال 1360 عضویت نیمه وقت سپاه پاسداران انقلاب اسلامی را پذیرا شد 

و از جمله اولین کسانی بود که لباس سبز سپاه توحید را در شهر میبد بر تن کرد.
وي پس از هجوم وحشــیانۀ ارتش بعث عراق، تا لحظۀ شهادت، به طور فعال در 
جبهه های جنگ حضور داشــت و عملًا ثابت کردکه هم می توان رزمندۀ پرتحرک بود 

و هم دانشجویی موفق.
همیشه متون ســخنرانی های حضرت امام خمیني)ره( را به دقت می خواند و در 
جهتگیری ها و اخذ مواضع از رهنمودهای ایشان بهره می جست. لذا وقتی از انگیزۀ او 
در انتخاب رشتۀ فوق سؤال می شد، جواب می داد که اگر امتحان کنکور می دادم، شاید 
در رشــتۀ پزشکی هم قبول می شدم؛ اما امام عزیزمان فرمودند: »کشور بدون روحانی 

مانند کشور بدون طبیب می ماند.« لذا این رشتۀ معارف اسلامی را انتخاب کردم.
سرانجام دفتر زندگی این دانشجوی ســال پنجم دانشگاه امام صادق)ع( وسرباز 
راســتین امام زمان)عج( پس از شرکت مکرر در جبهه ها و عملیات های درون و برون 
مرزی در عملیات »کربلای8« مطابق با 18 فروردین سال 1366 با خون سرخ و پاکش 

در »منطقۀ شلمچه« -غرب کانال ماهی- رنگین و مزین شد.

اصلی ترین گزینه میزبانی رقابت های کشتی آزاد جام 
باشگاه های جهان فقط تا پایان هفته جاری فرصت دارد تا 

به تعهدات و توافقات خود با فدراسیون عمل کنند.
مســئولان ورزش و سیاسی شهرســتان کاشان همچنان در 
صدد حفظ میزبانی جام باشگاه های جهان هستند که برای حفظ 
ایــن امتیاز بزرگ و انجام تعهدات خود، تنها تا پایان هفته جاری 
فرصت دارند.میزبانی کاشــانی ها بعد از برگزاری ضعیف و دور از 
انتظار رقابت های نیمه نهایی و فینال لیگ کشتی با اما و اگرهای 
فراوانی همراه شد و فدراســیون کشتی را بر آن داشت تا به فکر 
گزینه های جایگزین برای میزبانی جام باشگاه های جهان باشد. در 
این خصوص کاشانی ها هم با تلاش مضاعف از فدراسیون کشتی 
خواستند به آنها زمان تجهیز و آماده سازی بیشتری بدهد تا جام 
باشگاه های جهان در این شهرســتان برگزار شود.هر چند رسول 
خادم به تازگی به کاشــان ســفر کرد و ضمن بازدید از امکانات 
موجود با مسئولان ورزشی و سیاسی این شهرستان جلسه داشت، 

اما کاشــان همچنان تا پایان هفته جاری فرصت دارد به تعهدات 
و توافقات فی مابین با فدراسیون کشتی عمل کند. از سوی دیگر 
دو گزینه جایگزین یعنی تهران و ساری هم منتظر تعیین تکلیف 
کاشان هستند تا در صورت لغو میزبانی این شهرستان، به عنوان 

برگزارکننده این رویداد بزرگ انتخاب شوند.
اعلام آمادگی 6 تیم خارجی 

خبر دیگر در خصوص این مسابقات آنکه تاکنون تیم هایی از 
کشورهای آمریکا، روسیه، کانادا، قزاقستان، مغولستان و ارمنستان 
برای حضور در این مسابقات اعلام آمادگی کرده اند.تیم های بیمه 
رازی جویبار و ایزی پایپ کاشــان بــه نمایندگی از ایران در این 
مسابقات حضور خواهند داشت.تیم تایتان مرکوری آمریکا نیز به 
عنوان نخســتین تیم خارجی از مدتها پیش برای حضور در این 

مسابقات اعلام آمادگی کرده بود.
چهارمین دوره رقابت های کشتی آزاد جام باشگاه های جهان 

روزهای 16 و 17 آذرماه به میزبانی کشورمان برگزار می شود.

اعلام آمادگی 6 تیم خارجی برای حضور در مسابقات کشتی جام باشگاههای جهان
آغاز لیگ برتر تکواندو در غیاب ملی پوشانکاشان میزبان می شود یا تهران؟!

فصل جدید رقابت های لیگ برتر تکواندو باشــگاه های کشــور در حالی از امروز در خانه تکواندو آغاز می شود که 
ملی پوشان اجازه همراهی تیم های خود را ندارند.

بر اســاس اعلام فدراســیون تکواندو این رقابتها از امروز با حضور 11 تیم و با برگزاری 8 دیدار از هفته های اول و دوم آغاز خواهد 
شد. قرار بود 11 بازی برگزار شود که دو تیم درخواست تعویق مسابقات خود را به سازمان لیگ ارائه داده اند. با نظر سرمربی تیم ملی 
تکواندو، ملی پوشانی که قرار است هفته آینده راهی مسابقات انتخابی گرنداسلم در چین شوند، اجازه حضور در این مسابقات را ندارند 
و همین موضوع باعث شــده که تیم های دانشگاه آزاد و لوازم خانگی کن درخواست تعویق مسابقات داشته باشند که طبق آئین نامه 
لیگ مورد موافقت هم قرار گرفته اســت. سعید رجبی، آرمین هادی پور، میرهاشم حسینی و عرفان ناظمی ملی پوشان دانشگاه آزاد 
هستند که به چین سفر خواهند کرد. لوازم خانگی کن نیز سه تکواندوکار در اردوی تیم ملی دارد. نکته مهمتر اینکه فرزان عاشورزاده 
ملی پوش تکواندو کشورمان برای دومین سال متوالی است که در لیگ غیبت دارد. این تکواندوکار هنوز با هیج تیمی به توافق نرسیده 
و به نظر می رســد ترجیح می دهد ذهن خود را متمرکز تمرینات تیم ملی و حضور در مســابقات پیش رو کند تا به رقابت های لیگ 
برتر فکر کند. لیگ برتر بعد از برگزاری بازیهای هفته های اول و دوم نزدیک به ۴0 روز تعطیل خواهد شد تا ملی پوشان در مسابقات 
انتخابی گرنداســلم، مرحله نهایی گرندپری، جام جهانی و نخســتین دوره رقابت های گرنداسلم شرکت کرده و سپس به »شی هاپ 

چانگ« لیگ بازگردند.

سرویس ورزشی-
با گذشت دو روز از آخرین فرصت سازمان بازرسی 
کل کشــور، هنوز برخی از مدیران بازنشسته ورزش به 

فعالیت خود ادامه می دهند.
10 آبان امسال ســازمان بازرسی کل کشور اولتیماتومی 
10 روزه را به نهادهــا و وزارتخانه های مختلف اعلام و مدعی 
شد که بازنشستگان به کار گرفته شده در دستگاه ها باید تا 10 
روز آینــده )یعنی 20 آبان ( ترک پســت کرده و جای خود را 
به فرد جدید بدهند. در همین راستا ناصر سراج رئیس سازمان 
بازرسی کل کشور هم در تاریخ 15 آبان ماه تصریح کرد: قانونی 
که ما به آن اشــاره کردیم در هر جایی که به نحوی از بودجه 
دولتی استفاده می شود قابل اجرا است. امیدوارم که این موضوع 
توسط مسئولان ذیربط پیگیری شده و مدیران بازنشسته هرچه 

سریعتر ترک پست کنند. 
وقتی صحبت از بودجه دولتی می شود، توجهات معطوف 
به فدراسیون های ورزشی و برخی باشگاه های فوتبال از جمله 
پرسپولیس و استقلال می شــود. فدراسیون های ورزشی همه 
ســاله بودجه ای مشــخص از وزارت ورزش و جوانان دریافت 
می کنند و دو باشــگاه پرســپولیس و استقلال نیز باشگاه های 

دولتی به حساب می آیند.
البته در این میان اســتثنائاتی نیز برای برخی از مدیران 
بازنشســته ورزشــی وجود دارد که از جمله آنهــا می توان به 
ایثارگران، فرزندان شهدا و جانبازان هفتاد درصد و بالا تر اشاره 
کرد. در ورزش افرادی چون ســید رضــا افتخاری مدیرعامل 
استقلال، علی اکبر طاهری مدیرعامل پرسپولیس، بهرام شفیع 
امیرحسینی  صداوسیما(،  هاکی)بازنشســته  رئیس فدراسیون 
رئیس فدراسیون کارگری)بازنشسته آموزش و پرورش(، محمود 
مقصودلو رئیس فدراسیون کبدی)بازنشســته تربیت بدنی( و 
محمود مشحون، رئیس فدراسیون بسکتبال)بازنشسته آموزش 
و پرورش( بازنشســته به حســاب می آیند که با اجرای قانون 
جدیــد باید جای خــود را به فرد دیگری دهنــد، مگر آنکه از 
شرایطی چون ایثارگری، فرزند شهدا و جانبازان جنگ تحمیلی 

بهره مند باشند.

با بررســی اتفاقات ورزش کشــور در دو ، سه روز گذشته 
کوچکتریــن نشــانی از تغییر مدیران بازنشســته به چشــم 
نمی خورد، در خصوص مدیران اســتقلال و پرسپولیس وزارت 

ورزش به دنبال راهکاری برای ادامه فعالیت آنهاست.
محمدرضا داورزنی معــاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
در این باره گفت: تلاش می کنیم شــرایطی را فراهم کنیم تا با 
اســتفاده از راهکارهای قانونی مدیران دو باشگاه پرسپولیس و 

استقلال به فعالیت خود ادامه دهند.
مشحون و شفیع رفتنی هستند؟!

در خصوص روســای فدراسیون های ورزشی کمی شرایط 
فرق می کند، تــا دیــروز وزارت ورزش در خصوص همکاری 
یا قطع همکاری مدیران بازنشســته واکنشــی نشان نداد ولی 
شــروین اسبقیان مدیرکل دفتر امور مشترک فدراسیون ها که 
خود از بازنشســته های ورزش است، عنوان داشت: طبق اعلام 

سازمان بازرسی، بازنشسته ها نمی توانند در رأس فدراسیون ها 
حضور داشته باشــند، مگر آنکه مدارک مربوط به ایثارگری را 
ارائه کنند، در واقع مدرک ایثارگری، تنها مجوز قابل قبول برای 

افراد بازنشسته به  منظور ریاست آنها است.
وی در خصوص ادامه فعالیت محمود مشحون و بهرام شفیع 
به عنوان دو رئیس بازنشســته در فدراسیون های بسکتبال و هاکی 
گفت: تا جایی که من می دانم، مشحون مدارک مربوط به ایثارگری 

را ندارد، اما شفیع مکاتباتی را داشته و ما نیز بررسی می کنیم.
در حالی از بهرام شفیع به عنوان یکی از مدیران بازنشسته 
ورزش نام برده می شــود که وی در انتخابات فدراســیون هاکی 
نام نویســی کرده و قصد دارد برای چهار ســال دیگر به عنوان 
رئیس فعالیت کند. شــفیع در تازه ترین صحبت های خود درباره 
ثبت نام 5 نفر برای شــرکت در انتخابات این فدراســیون گفت: 
نام نویســی اولیه انجام شده و این نفرات در حال بررسی توسط 

حراســت هســتند و هنوز هیچ نامی به من اعلام نشده است. ، 
خودم در انتخابات ثبت نام کرده ام، اما شاید دوره بعدی حضورم 
خیلی طولانی نباشد. در این سال ها بخشی از کارم را به تربیت 
نیروهای جوان و شایسته پرداختم و این جوانان می توانند تا چند 
سال دیگر بر سر پست ها مختلف در هاکی باشند و من هم همان 

یکی دو سال دیگر با شما خداحافظی می کنم.
شفیع ادامه داد: تلاشم این است که تا یکی دو سال دیگر 
هاکــی ایران به لحاظ بازیکن و همچنیــن کادر فنی و اداری 
به شرایط خوبی برســد و مطمئن هستم که این رشته دوران 
بهتری را نســبت به گذشته خواهد داشت. من هم آن زمان به 

پارک می روم و با نوه ام بازی می کنم!
وی درباره موضوع بازنشستگی اش و در پاسخ به این سؤال 
که با توجه به تاکید ســازمان بازرســی، این مسئله مانع ادامه 
فعالیتش می شــود یا خیر؟ اظهار داشــت: فکر می کنم به جز 
من و مشحون، رئیس دیگری بازنشسته نیست. ما هم به اندازه 
خودمان قابلیت هایی داریم. من می آیم، اما مطمئن هستم که 
خیلی ادامــه نخواهم داد. جوانان باید بیاینــد و اگر هم از ما 

راهنمایی خواستند، این کار صورت بگیرد. 
محمود مشحون هم در واکنش به مباحث مطرح شده به 
ســایت ورزش سه گفت: من هم این خبری که شما می گویید 
را دیدم. با این حال هیچ نامه ای به من ابلاغ نشــده و به کارم 
ادامه می دهم.وی در پاســخ به این ســؤال که او حق امضای 
قانونی برای ادامه کارش دارد یا خیر، افزود: من از این مسائلی 
که مطرح شــده،  بی خبرم. ان شاالله که هر چیزی که به خیر و 

صلاح بسکتبال است، رخ دهد.
نقش وزارت ورزش چیست؟

بدون تردید نمی توان منکر زحمات برخی مدیران قدیمی 
ورزش از جمله محمود مشــحون شــد، ولی از آنجا که اجرای 
قانون وظیفه تمام افراد از جمله روسای بازنشسته ورزش است ، 
انتظار می رود این ماجرا بیشتر از این ادامه نیابد. البته از وزارت 
ورزش و جوانــان هم انتظار می رود نقــش نظارتی خود را به 
خوبی ایفا کند تا یکبار برای همیشه پرونده استفاده از مدیران 

بازنشسته در ورزش بسته شود.

مشحون: هیچ نامه ای ابلاغ نشده و به کارم ادامه می دهم

۲ روز از آخرین فرصت سازمان بازرسی گذشت
حتی یک مدیر بازنشسته ورزش هم کناره گیری نکرد!

رئیس فدراسیون هندبال »ماچک« را بهترین گزینه برای مربیگری تیم ملی دانست و گفت: مدت قرارداد این مربی تنها دوماه است.
 فدراسیون هندبال بعد از مدتها حرکت چراغ خاموش پیرامون تیم ملی بزرگسالان بالاخره با اعلام نام مربی گام مهمی را برای حضور 
تیم در رقابت های قهرمانی آسیا و انتخابی جهانی برداشت. علیرضا رحیمی پس از انتخاب »بورت ماچک« به عنوان سرمربی تیم ملی 
هندبال کشورمان در خصوص چگونگی قرارداد و همکاری این مربی توضیحاتی داد که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:

* ما بررسی های زیادی انجام دادیم. این مربی اهل اسلوونی در قطر، بحرین و حتی تیم ملی ایران نیز موفق بوده و با وی دوم آسیا 
شــدیم. با بازیکنان خارج از کشــور هم صحبت کردیم ورزشکاران ما الان در سطح بالایی قرار دارند و نیاز دیدیم برای انتخاب مربی 
با آنها نیز مشــورت بگیریم و در نهایت دیدیم که ماچک بهترین گزینه برای همکاری اســت. این مربی آسیا را خوب می شناسد و با 
بسیاری از تیم های این قاره همکاری کرده است و تقریبا در همه کشورهای آسیایی بوده است. در ایران همه از حضورش راضی بودند 

ما نیز با وی مذاکره کردیم و او نیز به همکاری با ما راضی شد.
* قرار است بعد از انتخاب بازیکنان یک اردوی تدارکاتی چند روزه در ایران داشته و از چهارم دی ماه تیم به اردوی اسلوونی و بعد از 
آن قطر رفته و از این کشور مستقیما راهی کره جنوبی شود. قرارداد ما براساس شرایط تنها دو ماه است. بعد از آن برای ادامه همکاری 

با وی مذاکره خواهیم کرد تا قرارداد طولانی مدت ببندیم. 
*ما 10 تا 12 بازیکن خارج از کشــور داریم در حقیقت بازیکن نداریم که بخواهیم مربی را برای طولانی مدت اســتخدام کنیم برای 
چه باید حقوق اضافی به مربی بدهیم. برای حضور تیم در بازیهای آسیایی هم باید این رقابتها که نزدیکتر است تمام شود و بعد از 
آن پیرامون این مســئله فکر می کنیم چرا که زمان برای این موضوع داریم. در حال حاضر مهمترین برنامه ما حضور در رقابت های 

قهرمانی آسیاست.
* ماچک همه بازیکنان تیم ملی را می شناسد و در این مدت نیز بازیکنان را ارزیابی خواهد کرد و مشکلی از بابت این مسئله نداریم.
ضمن اینکه همان نفراتی که قبلا مسئولیت تیم را برعهده داشته و پیش از این نیز با وی همکاری کرده اند کمک مربی ماچک خواهند 

بود. علیرضا حبیبی و شهداد مرتجی به عنوان کمک در کنار این مربی هستند.
مســابقات هندبال قهرمانی آسیا در رده سنی بزرگســالان در سال 2018 بهمن ماه در کره جنوبی برگزار می شود. این رقابتها جنبه 

انتخابی جهانی دارد.

توضیحات رئیس فدراسیون هندبال در خصوص قرارداد دوماهه »ماچک«
رحیمی: چرا بايد حقوق اضافه پرداخت کنیم؟

ناکامی تیم   ملی فوتبال جوانان در صعود به مسابقات 
قهرمانی فوتبال آســیا، آمال و آرزوهای بهترین نســل 

فوتبال ایران را بر باد داد.
چهارشنبه شب هفته گذشته اتفاق تلخی برای فوتبال ایران 
رقــم خورد و تیم  جوانان در گروهی که تیم های اردن، ســوریه و 
فلسطین حضور داشتند، دوم شد و نتوانست به مسابقات قهرمانی 
فوتبال آسیا صعود کند. با این اتفاق یک نسل از فوتبالیست های 
ایرانی بار دیگر حضــور در مهم ترین رویداد فوتبال جوانان یعنی 

جام جهانی را از دست دادند.
تیم ملی فوتبال نوجوانان که کمتر از یک ماه قبل توانست تا 
مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی کمتر از 17 سال صعود کند، 
به راحتی هر چه تمام تر حضور در جام جهانی کمتر از 20 سال را 
از دست خواهد داد. نسل مستعد فوتبال ایران که امیدهای زیادی 
برای درخشش آنها در آینده وجود داشت، در رقابت های مقدماتی 
قهرمانی آسیا حضور نداشــتند اما به طور قطع با صعود ایران به 
مسابقاتی که سال آینده در اندونزی برگزار می شود، شانس کسب 

سهمیه جام جهانی را هم داشتند.
چه کسی مقصر است؟ 

1- انتخــاب فرهاد پورغلامی برای تیم   ملی جوانان در حالی 
بود که استعدادیابی و انتخاب بازیکنان این تیم از مدت ها قبل از 
حضور او و توسط استعدادیاب های فدراسیون و نه مربیان تیم ملی 
جوانان انجام شد و پورغلامی فقط برای تمرین دادن این بازیکنان 
انتخاب شد. آیا فدراسیون پنج ستاره جهان، نباید قبل از انتخاب 

بازیکن به فکر انتخاب مربی باشد؟
2- با بازگشــت تیــم   ملی نوجوانان به ایــران، مهدی تاج و 
محمدرضا ساکت بارها قول حمایت و پرورش بازیکنان این تیم را 
دادند اما با غیبت ایران در مسابقات قهرمانی آسیا و جام جهانی، 
این بازیکنــان چطور حمایت خواهند شــد و در کدام تورنمنت 
جهانی حضور خواهند داشــت. آیا جز این است که این بازیکنان 
به طور مســتقیم وارد رده سنی امید خواهند شد و شاید اتفاقی 
که برای نســل های قبلی نوجوانان - یعنی حذف در رده ســنی 

جوانان - رخ داده بود، در کمین بازیکنان نوجوان فعلی هم باشد؟
3- مهدی تاج در مدت زمانی که هدایت فدراســیون فوتبال 
را بر عهده گرفته، تیم ملی بزرگســالان را شخصا اداره می کند و 
اداره سایر تیم های ملی بر عهده دست راست او محمدرضا ساکت 
اســت که به دلیل کارهایی که انجام داد، از سوی کی روش کنار 
گذاشــته شــد. حذف تیم ملی امید و جوانان از صعود به مرحله 
نهایی مسابقات قهرمانی آسیا، دلیل محکمی برای تجدیدنظر در 

اداره تیم های ملی توسط یک فرد شایسته تر نیست؟

۴- بارها گفته شده که نتایج تیم   ملی بزرگسالان که هدایت 
آن را کارلوس کی روش بر عهده دارد، جدا از عملکرد فدراســیون 
فوتبال اســت و نباید در باد نتایج این تیــم خوابید. چرا با وجود 
تساوی ایران با هدایت کارلوس کی روش برابر سوریه در بازی های 
اخیر، رقبای غرب آسیایی از جمله اردن و سوریه این قدر ضعیف 

تلقی شدند که جوانان مقابل این تیم ها به مشکل بخورد؟
5- کمیته فنی فدراســیون فوتبال متشــکل از کارشناسانی 
اســت که عمری در فوتبال حضور داشــتند و احترامشان واجب 
است اما مشخص نیســت که مرتضی محصص و فریدون معینی 
آخرین بار در چه تاریخی جلسه کمیته فنی را با هم سن و سالان 
خود برگزار کردند و مهم تر از همه این که چرا در کمیته فنی فقط 
مربیان سالخورده و کنار گود نشسته حضور دارند؟ چرا از دو، سه 

مربی جوان و با دانش امروزی استفاده نمی شود؟
6- صحبت های فرهاد پورغلامی بعد از حذف ایران در نشست 
خبــری از بی اطلاعی او از قوانین مســابقات حکایت دارد که آن را 
»حق خوری AFC« دانســت و خواهان بررسی این موضوع از سوی 
AFC شــد. آیا بهتر نبود قبل از اعزام تیم ملی به مسابقات در یک 
جلســه توجیهی، قوانین را به سرمربی تیم ملی ایران می گفتند تا 
این طور صحبت نکند و باعث خنده خارجی ها به فوتبال ایران شود!

نتایج تیم   ملی جوانان در مســابقات قهرمانی آسیا باید برای 
مدیران و متولیان فدراسیون فوتبال سؤالات بزرگی را ایجاد کند 
چرا که آنها با عملکردشان یک بار دیگر باعث تنزل فوتبال ایران 

شده اند.

چه کسانی مقصر ناکامی تیم جوانان هستند؟!

ندانم کاری فدراسیون نسل جدید فوتبال را سوزاند

تنیس باز ایران از رقابت با نماینده رژیم صهیونیستی 
در مسابقات فیوچرز ترکیه انصراف داد.

در مسابقات تنیس فیوچرز ترکیه، دو نماینده از ایران در 
جدول مقدماتی به رقابت پرداختنــد که تنها یک نفر از آنها 
توانســت به دور دوم راه یابد. محسن حسین زاده در دور اول 

باید با نماینده رژیم صهیونیستی بازی می کرد که از رقابت با 
او انصراف داد. به این ترتیب وداع زودهنگامی با جدول انفرادی 
داشت.شــاهین خالدان هــم در دور اول با گوران از بلژیک به 
رقابت پرداخت که با نتیجه 2برصفر )6-2 و 6-2( پیروز شد. 
او در دور دوم جدول مقدماتی باید با بازیکن ترکیه رقابت کند.

انصراف تنیس باز ایران از بازی با نماینده رژیم صهیونیستی

در هفته نهم لیگ برتر بسکتبال حساس ترین دیدار 
نیم فصل نخســت برگزار می شــود که در آن پتروشیمی 

مهمان مهرام تهران است.
در آخرین دیدار از نیم فصل نخست لیگ برتر بسکتبال عصر 
امروز دیدار حســاس مهرام و پتروشــیمی در سالن آزادی برگزار 
می شود که می تواند جذابیت بسیار زیادی برای بسکتبال دوستان 
داشته باشد. تقابل مهران شاهین طبع و مصطفی هاشمی همیشه 
جذابیت زیادی داشــته و حالا با بازگشــت مهــرام به لیگ این 

جذابیت بیشتر هم خواهد شد.
در دیگر مســابقه حســاس هفتــه نهم دربی گــرگان نیز 
برگزار می شــود و شهرداری این شــهر به مصاف یس آل می رود. 
بسکتبال گرگان که این روزها شرایط خوبی ندارد همیشه شاهد 

حاشــیه هایی در جریان مسابقه های خانگی بوده و حالا تقابل دو 
تیم از این شهر می تواند اتفاق های جدیدی برای گرگان به عنوان 
پایتخت بسکتبال کشور رقم بزند. باید دید در پایان این دیدار چه 
نتیجه ای حاصل می شــود. آیا یس آل دومین برد فصلش را جشن 
می گیرد یا شهرداری گرگان می تواند برای اولین بار طعم پیروزی 

را در این فصل بچشد و کمی از حواشی دور شود.
در ادامه مســابقات، آبادان میزبان دانشگاه آزاد تهران خواهد 
بود که این مســابقه نیز حســاس اســت. آبادانی هــا در خانه به 
دنبال ادامه روند رو به رشــد خود هستند و دانشگاهی ها هم بعد 
از شــنیدن خبر احتمال جذب بازیکــن خارجی انگیزه گرفته اند 
و می خواهنــد در خارج از خانه خودشــان را ثابت کنند. آخرین 
مسابقه نیز بین نیروی زمینی و شهرداری تبریز برگزار خواهد شد.

پتروشیمی - مهرام؛ حساس ترين ديدار نیم فصل نخست لیگ برتر بسکتبال

موافقــت نامه فاینانس پروژه های ورزشــی میان 
شرکت توسعه و یک شرکت چینی تمدید شد.

موافقت نامه فاینانس برخی پروژه های ورزشــی کشورمان 
دیــروز با امضای مصطفی مدبر مدیرعامل شــرکت توســعه 
و نگهداری اماکن ورزشــی ، مدیرعامل چینی کنسرســیوم 
پروژه های ورزشی)ســی تیک( و مدیرعامل شــرکت ســایبر 
بین الملل رسماً تمدید شد.این موافقت نامه همکاری دو سال 
قبل به امضاء رســیده بود و دیروز با حضور مدیرعامل چینی 
کنسرســیوم پروژه های ورزشی)سی تیک( در شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشــی ، تمدید شــد. در مراســم تمدید 
موافقت نامه همکاری؛ مصطفی مدبر مدیرعامل، اکبر نوجوان 

رئیس هیئت مدیره شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی و 
»لی شو چون« مدیرعامل شرکت چینی کنسرسیوم پروژه های 
ورزشی)سی تیک( حضور داشتند.موافقت نامه تمدید شده پس 
از طی مراحل قانونی و تصویب توسط مقامات اجرایی دو کشور 
ایران و چین رسما اجرایی خواهد شد.بر اساس این موافقت نامه 
مقرر شــده ساخت پروژه ورزشی بانوان مجموعه آزادی، سایر 
پروژه های ورزشی تعریف شده در مجموعه آزادی، پروژه های 
ورزشی مجموعه یادگار امام تبریز، پروژه های ورزشی مجموعه 
نقش جهان اصفهان، پروژه های ورزشــی مجموعه ثامن الائمه 
مشــهد و پروژه های ورزشی مجموعه پارس شیراز با همکاری 

ایران و شرکت چینی صورت پذیرد.

تمدید موافقت نامه فاینانس پروژه های ورزشی میان ایران و چین

ترکیب تیم ملی کشتی آزاد ایران برای حضور در رقابت های جهانی زیر 23 سال اعلام شد.
چهارمین دوره رقابت های کشــتی آزاد جام باشــگاه های جهان روزهای 16 و 17 آذرماه به میزبانی ایران برگزار می شــود.ترکیب 
تیم ملی کشــتی آزاد امید برای حضور در این مسابقات به شرح زیر اســت:*57 کیلوگرم: رضا اطری*61 کیلوگرم: ایمان صادقی*65 
کیلوگرم: یونس امامی*70 کیلوگرم: حمیدرضا زرین پیکر*7۴ کیلوگرم: محمد متقی نیا*86 کیلوگرم: علیرضا کریمی *97 کیلوگرم: 
مجتبی گلیج *130 کیلوگرم: امین طاهری.ســرمربی: علیرضا رضایی،مربیان: علیرضا رضایی منش، اکبر بهتری، اصغر بذری و ســعید 

ابراهیمی،سرپرست: علی بیات.

اعلام ترکیب تیم ملی کشتی آزاد امید برای رقابت های قهرمانی جهان


